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NAŠE ČJ.: UMCP21/13915/2021

VYŘIZUJE: lng. Karolína Šťastná

TEL.: 281012920

E-MAIL: karolina.stastna@praha21 .cz

20. iednání Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 21 ze dne 1. 9. 2021

Místo konání: Malá zasedací místnost ÚMČ Praha 21

Zahájeníjednání: 17:05

Ukončeníjednání: 18:14

Přítomni: Ing. Jitka Carbolová

Z. Hubínková

P. Říha

Ing. M. Hazdra

lng. M. Hanus (17:13-18:14)

Mgr. Y. Trčalová

Mgr. M. Košut (17:10-17:45)

Přizvaní: M. Samec (17:35-18:14)

Program iednání:

1. Plnění rozpočtu za I. a II. čtvrtletí roku 2021

2. Různé

Průběh iednání Finančního výboru:

Zasedání FV bylo zahájeno v 17:05 předsedkyní FV Ing. Carbolovou

1. Plnění rozpočtu za I. a ll. čtvrtletí roku 2021

VHČ — str. 19 účty 5180260 a 5110260je vykázáno čerpání 0%.

Paní Carbolová zažádala o opravu tabulky před předložením na Zastupitelstvo MČ

Praha 21.

VHČ — odmrazování nájezdu do garáží v LEVELU — Proč byla tak velká spotřeba

energie a co to způsobilo?Je zapotřebí využívat parkovací stání pod budovou?

Vysoká spotřeba energie byla způsobena dlouhou zimou. Je pravděpodobné, že se

jedná 0 špatné čidlo, které se v důsledku dlouhého používání porouchalo. Tento
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problem bude řešen, až se automaticky zapne vyhřívání nájezdu do garáží, tedy, až

venkovní teplota klesne na cca 3 oC.

lv budoucnu je zapotřebí garáž zpřístupnit z důvodu parkovacích míst, která jsou

v pronájmu pro DDM, rezervována pro referenty apod. Pronajímatel je povinen

umožnit přístup do garáži (smlouva o pronájmu).

Paní Carbolová vznesla dotaz, zda by bylo možné technické řešení (zastřešení

vjezdu s odvodem vody nad vjezdem) — tajemnice ověří u OMl.

FV bere předložený materiál na vědomí

Pro: 7, Proti: 0

Různé

Pan Hazdra položil dotaz ohledně investiční akce Sluníčko: jak ovlivní celkovou

cenu současný růst cen materiálu?

Finanční výbor požaduje informaci, jak je ošetřena Smlouva o dílo vpřípadě

nárustu cen za materiál potřebný ke stavbě budovy.

FV pověřil tajemnicí FV lng. Šťastnou kobstarání a zaslání smlouvy a zadávací

dokumentace.

Finanční výbor projednával aktuální informace ohledně ldeal Luxu a Zdravotního

střediska Rohožnik.

Žádost o přeučelování dotace na Ideal Lux je stále na MHMP, tudiž stále čekáme

na vyjádření.

Na Zdravotní středisko Rohožníkje vypracovaná studie porovnávající rekonstrukci

střediska a výstavbu nového. Městská část nedisponuje takovými finančními

prostředky, aby se mohla realizovat některá z těchto možností.

V Radě MČ Praha Zl se odsouhlasila dílčí rekonstrukce zdravotního střediska. lng.

Kopecká našla dotační tituly, o které se bude žádat. Rekonstrukce by byla na

bezbariérovost a novou kotelnu. Bezbarierovost by zahrnovala: toalety,

bezbariérové dveře a rekonstrukci Střediska osobni hygieny.

Další investiční akci, která se uskuteční, bude Mokřad Dubinská, Revitalizace

izolační zeleně aježkův park, na kterýjsme dostaly od MHMP dotaci.

  
Tajemník FV: Předsedkyně FV:

lng. Karolína Šťastná lng. jitka Carbolová
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